

• 香港大會堂

■ **#bistrocity (城中館子)：主餐牌食品八五折**

1. 此優惠有效期由 2026 年 2 月 6 日起至 2026 年 3 月 22 日；不適用於 2026 年 2 月 12 至 23 日。
2. 此優惠適用於#bistrocity 星期一至日及公眾假期之堂食及惠顧主餐牌菜式。
3. 加一服務費將按原價計算。
4. 客人需於結賬時向店員聲明使用此優惠，並出示合資格證件，恕不接受影印本或屏幕截圖。
5. 此優惠不適用於購買節日產品、外賣派對美食、節日外賣、現金券套裝、禮券、八達通增值服務及任何第三方外賣平台。
6. 此優惠不可兌換現金或其他產品，亦不可與任何推廣優惠或折扣包括但不限於信用卡優惠、員工折扣優惠、現金券、優惠/折扣券、其他電子優惠券、會員折扣優惠或其他優惠或折扣同時或一併使用及不可轉讓。
7. 兌換此優惠時，只有扣除優惠金額後的消費淨額能賺取 yuu 積分及 Eatizen 電子印花 (如適用，並以當時生效的 Eatizen 電子印花卡為準)。
8. #bistrocity 保留終止或更改本優惠之條款和細則的權利，恕不另行通知。
9. 如有任何爭議，#bistrocity 保留最終決定。

■ **MUSES：全單九五折**

1. 此優惠有效期由 2026 年 2 月 6 日起至 2026 年 3 月 22 日。
2. 客人需於結賬時向店員聲明使用此優惠，並出示合資格證件，恕不接受影印本或屏幕截圖。
3. 此優惠適用於 MUSES 星期一至日及公眾假期之堂食及店舖外賣自取惠顧，不適用於網上外賣自取平台。
4. 此優惠不適用於購買節日產品、外賣派對美食、節日外賣、現金券套裝、禮券、八達通增值服務及任何第三方外賣平台。
5. 此優惠不可兌換現金或其他產品，亦不可與任何推廣優惠或折扣包括但不限於信用卡優惠、員工折扣優惠、現金券、優惠/折扣券、其他電子優惠券、會員折扣優惠或其他優惠或折扣同時或一併使用及不可轉讓。
6. 兌換此優惠時，只有扣除優惠金額後的消費淨額能賺取 yuu 積分及 Eatizen 電子印花 (如適用，並以當時生效的 Eatizen 電子印花卡為準)。
7. MUSES 保留終止或更改本優惠之條款和細則的權利，恕不另行通知。
8. 如有任何爭議，MUSES 保留最終決定權。

• 高山劇場

■ **康姨小廚：每位顧客獲贈免費糕品乙件**

1. 此優惠有效期由 2026 年 2 月 6 日起至 2026 年 3 月 22 日。
2. 此優惠適用於惠顧午市堂食或晚市堂食。
3. 請於付款前出示博物館通行證方可享用優惠。
4. 此優惠不適用於網上服務，不可作退款或兌換現金，並不設找續。
5. 如有任何爭議，康融服務有限公司保留最終決定權。

■ **高山文化咖啡廳：九折優惠**

1. 此優惠有效期由 2026 年 2 月 6 日起至 2026 年 3 月 22 日。
2. 此優惠不可與其他優惠同時使用。
3. 如有任何爭議，高山文化咖啡廳保留最終決定權。

• 沙田大會堂

■ **咖啡因事務所：九折優惠**

1. 此優惠有效期由 2026 年 2 月 6 日起至 2026 年 3 月 22 日；不適用於 2026 年 2 月 16 至 18 日。
2. 此優惠不可與其他優惠同時使用。
3. 如有任何爭議，咖啡因事務所保留最終決定權。

• 香港中央圖書館

■ **Délifrance：正價產品惠顧滿 HK\$100 可享九折優惠**

1. 此優惠有效期由 2026 年 2 月 6 日起至 2026 年 2 月 22 日。
2. 請於下單時出示有效博物館通行證方可享用優惠。
3. 此優惠適用於星期一至日任何時段。
4. 此優惠只適用於 Délifrance 咖啡店 (香港中央圖書館分店)。
5. 此優惠不可兌換現金。
6. 此優惠不可與其他特價推廣、折扣優惠、現金優惠券、會員優惠及會員積分獎賞同時使用。
7. 圖片只供參考。
8. 如有任何爭議，Cuisine Continental Group (HK) Ltd. 保留最終決定權。

Museum Pass Time-limited Spring Catering Offers

Terms and Conditions

- Hong Kong City Hall

- **#bistrocity: 15% discount on main menu**

1. This offer is valid from 6 February 2026 until 22 March 2026; Not available from 12 February to 23 February 2026.
2. This offer is for a la carte menu orders and dine-in from Monday to Sunday (including public holidays) at #bistrocity.
3. 10% service charge based on original price.
4. Please inform restaurant staff the use of this offer when placing your order with present valid identification; Photocopies and screenshot will not be accepted.
5. This offer is not applicable to purchase of Maxim's Branded Product, festive takeaway menu, cash coupon, gift voucher, Octopus add value service, third party takeaway platform and delivery services.
6. This offer cannot be exchanged for cash or any other products and cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts, including but not limited to credit card promotional offers, staff offer, cash coupon, offer or discount coupon, other e-coupon, VIP / member offers and/or other offers and discounts. This offer is non-transferable.
7. yuu points and Eatizen e-stamps (if applicable) are calculated based on the net transaction amount only.
8. #bistrocity reserves the right to terminate this promo or change the Terms & Conditions of this promo without prior notice.
9. In case of any dispute, #bistrocity shall have the right of final decision.

- **MUSES: 5% discount**

1. This offer is valid from 6 February 2026 until 22 March 2026.
2. Please inform restaurant staff the use of this offer when placing your order with present valid identification; photocopies and screenshot will not be accepted.
3. This offer is for dine-in and takeaway (ordered at store) from Monday to Sunday (including public holidays) at MUSES, not applicable for online ordering & takeaway platforms.
4. This offer is not applicable to purchase of Maxim's Branded Product, festive takeaway menu, cash coupon, gift voucher, Octopus add value service, third party takeaway platform and delivery services.
5. This offer cannot be exchanged for cash or any other products and cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts, including but not limited to credit card promotional offers, staff offer, cash coupon, offer or discount coupon, other e-coupon, VIP / member offers and/or other offers and discounts. This offer is non-transferable.
6. yuu points and Eatizen e-stamps (if applicable) are calculated based on the net transaction amount only.
7. MUSES reserves the right to terminate this promo or change the Terms & Conditions of this promo without prior notice.
8. In case of any dispute, MUSES shall have the right of final decision.

- Ko Shan Theatre

- **Madam Hong Restaurant: Complimentary cake (1pc) for each customer**

1. This offer is valid from 6 February 2026 until 22 March 2026.
2. This offer is for dine-in only, applicable for lunch and dinner menu.
3. Please present a valid Museum Pass before payment to enjoy this offer.
4. This offer is not applicable for online service, and is not refundable nor exchangeable for cash. No change shall be provided.
5. In case of any dispute, Hong Yung Services Limited shall have the right of final decision.

- **Ko Shan Culture Coffee Shop: 10% discount**

1. This offer is valid from 6 February 2026 until 22 March 2026.
2. This offer cannot be used in conjunction with other discounts.
3. In case of any dispute, Ko Shan Culture Coffee Shop shall have the right of final decision.

- Sha Tin Town Hall

- **LAB SOS: 10% discount**

1. This offer is valid from 6 February 2026 until 22 March 2026; Not available from 16 February to 18 February 2026.
2. This offer cannot be used in conjunction with other discounts.
3. In case of any dispute, LAB SOS shall have the right of final decision.

- Hong Kong Central Library

- **Délifrance: 10% discount upon any regular-priced purchase of HK\$100 or above**

1. This offer is valid from 6 February 2026 until 22 February 2026.
2. Please present a valid Museum Pass when placing order.
3. This offer is available all day from Monday to Sunday.
4. This offer is only applicable to Délifrance Café (Hong Kong Central Library branch).
5. This offer cannot be exchanged for cash.
6. This offer cannot be used in conjunction with any special price promotion, discount offers, cash coupons, VIP offers and VIP Bonus Points Rewards.
7. All visuals are for reference only.
8. In case of any dispute, Cuisine Continental group (HK) Ltd. shall have the right of final decision.